

Dear Students,

Most of you will by now be aware of the Coronavirus outbreak that has originated in Wuhan, China and of cases that have recently been confirmed in Australia and other countries (Thailand, Taiwan, Japan, Singapore, South Korea and Vietnam). The college has been monitoring the situation closely to ensure the safety of our students as we continue with the study terms this year.

Understanding of the virus and its spread is still in the early stages. Nonetheless, MEGA would like to take a prudent approach to the situation and ask that you take the following steps, if you have recently been to China or any of the above countries:

1. If you or your child (who is studying at MEGA) has travelled to any part of China, including Hong Kong over the recent holidays, we ask you to stay at home for 14 days from the date of departure from China.
2. Please contact us with details of your location in China (or the above countries) and what date you arrived in Australia.
3. If you have flu-like symptoms like runny nose, headache, cough, sore throat or a general feeling of uneasiness, please visit a doctor immediately and inform us. Please provide a medical certificate from the doctor for our records and for the purpose of attendance marking.
4. Please wear appropriate face masks at all times, especially in crowded areas and use alcohol-based hand sanitizers frequently.

The Australian Government is providing regular updates on the virus:
<https://www.health.gov.au/sites/default/files/documents/2020/01/novel-coronavirus-information-for-travellers-arriving-in-australia-from-china.pdf>

For more information, you may kindly contact MEGA Student Services on 02-9299 6788 or mega@mega.edu.au. MEGA will continue to monitor the situation closely and respond to recommendations from the State and Commonwealth governments.

We look forward to seeing you and all our students back at school soon.

MEGA Management

亲爱的同学们，

近期，多数人都对新型冠状病毒的爆发有所耳闻。该病毒源自中国武汉，现已传播至其他国家。在澳大利亚、泰国、台湾、日本、新加坡、韩国和越南等国，已有多起病例被确诊。为保障学生们的健康和安​​全，MEGA 一直密切关注着局势的发展，以确保今年的教学任务能够顺利地展开。

医学界对该病毒及其传播途径的了解尚处早期。尽管如此，MEGA 仍提倡谨慎处理当前的情况。如果您或孩子（MEGA 的学生）近期到访过中国或上述任何国家，请采取以下步骤：

- 1、如果您或孩子（MEGA 的学生）近期在中国旅行，包括香港，我们要求您或孩子自离开中国之日起留在家中自行隔离 14 天，以排察患病的可能；
- 2、请及时与我们取得联系，详细说明学生在中国（或上述国家）旅行的行程以及返澳后的情况；
- 3、如发现类似流感的症状，如流涕，头痛，咳嗽，嗓子痛或全身不适，请立即就医并通知我们。请提供医生的医疗诊断证明，以备我们记录出勤；
- 4、请始终佩戴适宜的口罩，在人群拥挤的地方更应该加强防护，并经常使用酒精类洗手液消毒。

澳大利亚政府正在定期更新有关该病毒的进展情况：

<https://www.health.gov.au/sites/default/files/documents/2020/01/novel-coronavirus-information-for-travellers-arriving-in-australia-from-china.pdf>

欲了解更多信息，请与 MEGA 学生服务中心联系（致电 02-9299 6788 或发电子邮件至 mega@mega.edu.au）。MEGA 将继续密切地关注局势，并响应新南威尔士州和联邦政府的建议。

我们期待所有学生尽快重返校园。

MEGA 校管理层